

PROTOKOLL RY 10/2022

Datum: 2022-08-09

Plats: Teamsmöte.

Närvarande: * Janne Rydh (JR), Ordförande
(* = beslutande) * Lotta Lundqvist (LL), Ledamot
* Benny Cronert (BC), Ledamot
* Theres Thörnevall (TT), Ledamot
* David Lindström (DL), ledamot
Patrik Persson (PP), SRM
Jocke Berg (JB), SRM
Lars Jonsson (LJ), SBF
Thomas Lindgren (TL), Tekniska Kommittén
Håkan Andersson (HA) Tekniska Kommittén

frånvarande:

Anna Rönne (AR), Tekniska Kommittén

Till Officiella meddelanden:

-
- § 145 Mötets öppnande
 - § 146 Föregående mötesprotokoll
 - § 147 Fastställande av mötets dagordning
 - § 148 Pågående ärenden
 - § 149 Ekonomi
 - § 150 Landslag
 - § 151 SM
 - § 152 Däck
 - § 153 Teknik
 - § 154 Dispenser
 - § 155 Öppet Rallyforum
 - § 156 SGA
 - § 157 Rallyregler
 - § 158 Övriga frågor
 - § 159 Nästa möte
 - § 160 Mötets avslutande

§ 145 Mötets öppnande

Ordföranden hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat.

§ 146 Föregående mötesprotokoll

Inget kvar från föregående protokoll

§ 147 Fastställande av dagordning

Föreslagen dagordning för mötet fastställdes.

§ 148 Pågående ärenden

-Ligger under respektive paragraf.

§ 149 Ekonomi

-Inget nytt.

§ 150 Landslag

-Inget nytt.

§ 151 SM

- Tagit del av Domar/Teknikerrapport från Älmhult Grus-SM, Kristianstad Asfalts-SM, Skillingaryd Grus-SM.
- Tagit del av inbjudan till Fagerstas SM 12-13/8.
- SM-kalendern för 2023, tillkommit har Rally Arvika 8-9/9.
- SM-konferens för arrangörer och domare den 22-23/10.
- Diskuterades utförandet av Sprint SM och mindre antal SM-tecken 2023.

§ 152 Däck

-Utskottet har fått underhandsinformation om att det är brist på däck generellt, så även rallydäck. Man säger från leverantörer att däck finns allokerat till traditionella Rally SM. Generellt verkar 14 tums rallydäck vara en bristvara.

§ 153 Teknik

-Inget nytt.

§ 154 Dispenser

-Beslöts att förlänga dispens om att använda digitala tidkort till 2022-års slut. JR skapar ett OM.

§ 155 Öppet Rallyforum

-Inget nytt.

§ 156 SGA

-Inget nytt.

§ 157 Rallyregler

-Sprintregler bordlades.

-Tillåta recce i ungdomsklassen. Utskick förbereds.

-Diskuterades om konstruerad tid i samband med stopp på ss. BC har tagit kontakt och bestämt möte med den tävlingsledare som jobbade vid den aktuella tävlingen.

-Tävlingsreglerna arbetas det med. Diskuterades om Parc Ferme ev endast skall användas i SM.

-Kravspeca förbandskudden. Frågan ligger på Säkerhetskommitténs bord.

§ 158 Övriga frågor

-JR har tagit kontakt med Barth angående arrangörnoter.

-RU ställer fråga till Juridiska Nämnden om lättning av straff till den tävlande som inte stannade vid olyckan i Limas LBC-ruschen 12/2.

-TT informerar om uppdateringar på vår hemsida.

§ 159 Nästa möte

-Nästa möte 30/8 2022 kl. 20.00.

§ 160 Mötets avslutande

-Ordföranden tackade mötets deltagare och förklarar mötet avslutat kl. 22.15.

Protokoll upprättat av:

Protokoll justerat av:

Lotta Lundqvist

Janne Rydh